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W Ośrodku Psychoedukacji, Profilaktyki Uzależnień i Pomocy Rodzinie w Iławie przy ul.
Chełmińskiej 1, chyba po raz pierwszy w historii, doszło dzisiaj do Walnego Zgromadzenia
Członków Klubu IKS Jeziorak Iława. Podczas zebrania wybrano nowe władze klubu oraz
podjęto m.in. decyzję o możliwości likwidacji działających – w strukturach IKS – sekcji
sztuk walki i tenisa stołowego.

O Walnym w Jezioraku pisaliśmy wczoraj w artykule:

Walne w Jezioraku. Klub jeszcze nie podał szczegółów (także nam)

Choć klub ostatecznie nie podał komunikatu o zebraniu, to odbyło się ono zgodnie z planem i
przebiegło sprawnie. W jednej z sal ośrodka na iławskim Gajerku zebrało się ok. 40 osób, w tym 28
z nich miały prawo głosowania (łącznie uprawionych do głosowania jest obecnie 42 członków IKS).

Na początku Walnego wprowadzono zmianę do statutu stowarzyszenia – od tej pory zarząd może
liczyć już minimalnie 3 osoby (a dokładnie, od 3 do 7). I właśnie trzech członków ma od teraz
zarząd Jezioraka.

https://www.infoilawa.pl/aktualnosci/item/76967-walne-w-jezioraku-klub-jeszcze-nie-podal-szczegolow-takze-nam


Zarząd Jezioraka Iława tworzą:

- Radosław Kamrowski

- Krzysztof Płotkowski

- Leszek Gajewski

Więcej kandydatów nie było, a Radosław Kamrowski podkreślił, że ta trójka – która pracowała także
na rzecz klubu w ostatnich miesiącach – wchodzi do zarządu w komplecie. I to właśnie Kamrowski
został po chwili wybrany prezesem Jezioraka.

Wybrano także komisję rewizyjną, którą tworzą:

- Monika Dembowska

- Karol Synowiec

- Tomasz Michalski

- Tomasz Stempowski

Decyzje były podejmowane niemal jednogłośnie, od oddania głosu wstrzymywali się tylko ci, nad
których kandydaturami akurat głosowano.

Ważny (ale też smutny, jak zauważył to prowadzący Walne Zbigniew Szczypiński) w kontekście
działania całego klubu był moment, kiedy to głosowano nad możliwością likwidacji w przyszłości
sekcji tenisa stołowego i sztuk walki. Ostatecznie podjęto decyzję o tym, że Jeziorak może
wkrótce stać się klubem jednosekcyjnym. Przypomnijmy, że wcześniej z klubu sama wyszła
sekcja piłki ręcznej.

Jak przyznał Radosław Kamrowski, grono tworzące zarząd wywodzi się ze środowiska piłki nożnej,
poza tym osoby te nie mają czasu, aby zajmować się także sekcjami tenisa stołowego i sztuk walki.
Wiemy jednak na przykład, że tenisiści stołowi już planują założenie swojego
klubu/stowarzyszenia – do tego tematu wrócimy.

Podczas Walnego nie brakowało także dyskusji, zarówno na temat drużyny seniorów, jak i działania
Akademii Jezioraka Iława. To jednak też tematy na inną opowieść.
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